
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 14. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 455
Mener ministeren, at det er tilfredsstillende, at Folketinget i 2020 blev præsenteret for 
beregninger, der viste, at affaldsgebyrerne med strømlining af affaldssortering ville stige 
med 55 kr., når gebyret nu er blevet næsten 1000 kr. dyrere end forventet? Der henvises 
til artiklen »Ministeriet vurderede 55 kroners stigning: Fire år senere betaler danskerne 
1.000 kroner mere i affaldsgebyrer« på pro.ing.dk den 8. august 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Steffen W. Frølund (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på steffen.froelund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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